

**FRONTIER FETE IN SAMOENS, Haute-Savoie,  
France – 2 and 3 June 2018  
Frontier Wheelers  
Geneva**

One hour's drive from Geneva lies the pretty village of Samoëns in the French mountains, where we met for our traditional weekend of square dance fun in our special informal way.

40 dancers from 11 clubs danced to the interesting and clear calls from our caller, Leif Ericsson.

Some of us thought it was about time Leif got some new shirts : here is the result ! This caused much merriment. Once again, this was an occasion for chatting, exchanging views and catching up with friends old and new . . . ... and we look forward to seeing you next year !

Next Year : 8 and 9 June with caller Dave Preskitt.

Make a weekend of it – it's worth it !



Eine Autostunde von Genf entfernt liegt das hübsche Dorf Samoëns in den französischen Alpen, wo wir uns zu unserem traditionellen Squaredance-Wochenendspañ getroffen haben.

40 tänzer aus 11 Klubs tanzten zu den interessanten und klaren Calls unseres Callers, Leif Ericsson.

Einige von uns dachten, es wäre Zeit, daß Leif neue Hemden haben sollte: Hier ist das Ergebnis! Dies führte zu viel Spaß.

Wieder einmal war es die Gelegenheit zum Schwatzen, Meinungs-austausch und Treffen von alten und neuen Freunden...

...und wir freuen uns, Euch nächstes Jahr wiederzusehen!

Nächstes Jahr: 8. und 9. Juni mit Caller Dave Preskitt.

Kommt für's Wochenende – es lohnt sich!